
Motion till Svenska Rugby Förbundets årsmöte april 2024

Svenska rugbyförbundet ändrade i sina tävlingsbestämmelser reglerna för rugbyspel på

konstgräs.

Denna ändring har fått stora konsekvenser för Svensk Rugby, när det gäller förberedelser

inför kommande säsong: Tillgången till naturgräs innan 1/5 är i de flesta kommunerna nästan

omöjliga. Detta orsakar att träningsmatcher innan säsongstart i stort uteblir för många

klubbar och lag. Detta ökar risken till alvarliga skador på våra spelare, då de ej är förbereda

för det fysiska spel som seriematcher innebär. Möjligheten att växa i antalet klubbar

begränsas i nordlig riktning.

Styrelsen motiverar sitt beslut med att det finns en studie som visar på att det finns en ökad

frekvens av skador om man tränar och spelar på konstgräs. Denna undersökning är gjord på

internationella elitklubbar som spelar ca 40 matcher per år varav ca 20 på konstgräs. De har

även ca 200 träningar på konstgräs. Att implementera denna undersökning som grund för ett

totalt förbud för match spel på konstgräs som ej klarar kraven på FIFA quality pro standard är

direkt felaktig. FIFA standarden är så kostsam att kommunerna endast bygger sådana planer

där det finns Allsvenska och super etta lag i fotboll. I Göteborg finns det bara en plan som

klarar kraven det är Häckens hemma arena. Utvecklingen i samhället är sådan att det byggs

konstgräsplaner istället för naturgräs. Detta beror på att nyttjande graden är väsentligt större

på konstgräs.

Därför yrkar undertecknad motionär på

Att förbundsårsmötet beslutar att ändra tävlingsbestämmelserna så att de

regler för spel på konstgräs som gällde i 2017 års tävlingsbestämmelser

återinförs med omedelbar verkan.

Att förbundsårsmötet beslutar att 2017 års regler bara gäller träningsmatcher

seniorer och allt ungdomsspel. Seriematcher skall ske på naturgräs

Att Spartacus årsmöte antar motionen som sin egen

Nils Nilsson


